
Dobrý den Vážení, 

rád bych se podělil o mé pocity z pobytu ve Vaší nemocnici, kde jsem byl 11. - 18.7.2022 

hospitalizován z důvodu "vycestovalého sekvestru L4 ". 

Musím ocenit a MOC poděkovat za veškerou profesionální péči počínající ochotnou paní na 

příjmu k hospitalizaci, přes pochopitelně ošetřujícího lékaře Kopeckého, všechny lékaře, se 

kterými jsem při vizitách přišel do styku, ochotné sestry, sanitáře vč. paní uklízečky z 

východu. Můj dík patří pochopitelně i do kuchyně, odkud jsem vždy dostal dobré, až výborné 

jídlo. 30 let se mj.pohybuji v gastronomii, a tak vím, jak obtížné je uspokojit hladové krky, 

jak personálu, tak pacientů. Nechci zapomenout i na ty neviditelné funkce, jako třeba 

techniky, kteří se potýkají s nelehkou údržbou stárnoucí budovy, prostě celý dobře fungující 

tým. 

Je mi jasné, že takový špičkový provoz dokáže spolykat z našich financí až nekonečně mnoho 

peněz za různé více, či méně potřebné nejmodernější technologie. Ale bez sehraného týmu, 

který u Vás funguje, jsou veškeré technologie myslím k ničemu. Je mi líto, že na Vaší 

nemocnici vrhá stín působení parazitů, v podobě p. Dbalého a jeho party, kteří nemocnici 

mediálně zviditelnili :-(    

 

Děkuji za snad úspěšně provedenou operaci a budu se snažit, abych si nemusel můj pobyt u 

Vás zopakovat. Znám i zajímavější destinace na týden v červenci :-) 

 

Všem přeji hodně úspěchů, pevné zdraví a krásný zbytek léta 

 

PS: už se těším na cesty do práce na kole, jako pan primář :-) 

 

S pozdravem 

Tomáš Karlík 

 


